
 

 

 

Zápis z jednání školské rady ZŠ a MŠ Na Beránku v Praze 12 dne 26. 10. 2015 

 

1. SŘ se sešla v  počtu 4 členů. Ing. Kasa se nedostavil. RNDr. Schuh se omluvil a 

vyjádřil svůj souhlas se zněním výroční zprávy elektronicky. Jednání zahájil pan 

předseda PhDr. O. Neumajer, Ph.D. 

2. Rada schválila program jednání. 

3. Školská rada projednala výroční zprávu 2014/2015. Přítomní členové položili několik 

dotazů,  které pan ředitel Mgr .J. Soukup uspokojivě zodpověděl. Vznesené 

připomínky budou do výroční zprávy zapracovány. 

4. Poté RŠ schválila jednohlasně výroční zprávu 2014/2015. 

5. V bodě různé se probraly některé detaily začátku školního roku a problematika grantů 

a projektů.  

6. V závěru se ŠR dohodla, že další setkání se uskuteční podle potřeby. 

 

zapsala Paed. Dr. Miroslava Veselíková 


